
PROTOKÓŁ NR XXVIII/2008 
z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 14 listopada 2008 roku 
 

Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 14 

listopada 2008 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 10
00

 do godz. 14
00

. 

 

Obradom sesji przewodniczył p. Zbigniew Kacprzyk – Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 

obecności /załącznik nr 1 do niniejszego protokołu/ prawomocność obrad. Na 

sali obecnych było 13 radnych na ustawowy skład liczbowy 15 radnych. 

 

W sesji udział wzięli: 
1. Burmistrz Miasta i Gminy   p. Barbara Gąsiorowska 

2. Sekretarz Miasta i Gminy   p. Małgorzata Nowakowska 

3. Skarbnik Miasta i Gminy   p. Ewa Bator 

4. Kierownik Posterunku Policji   aspirant Janusz Dobrosz 

5. Przedstawiciel Kuriera Południowego p. Leszek Świder 

6. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu miasta i gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą wg listy obecności /załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu/. 

7. Mieszkańcy miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 
 

PKT 1 
Na sekretarza obrad radny p. Mirosław Binkiewicz zgłosił kandydaturę radnego 

p. Dariusza Dziurowicza który wyraził zgodę. W głosowaniu za 13 na stan 

obecnych 13 radnych sekretarzem obrad został radny p. Dariusz Dziurowicz. 

 

PKT 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, że każdy 

z radnych otrzymał proponowany porządek obrad i zapytał czy są uwagi i 

wnioski do porządku obrad. Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska 

postawiła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie określenia zasad udzielenia dotacji z budżetu gminy na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków znajdujących się na terenie gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą. Projekt tej uchwały jest uzasadniony tym, że w budżecie 

miasta znajdują się środki na ochronę zabytków i żeby można było udzielać 
dotacji jest potrzebna taka uchwała która byłaby już konkretem na co i w jaki 

sposób udzielana będzie dotacja i jak będzie rozliczana. Przewodniczący Rady 



Miejskiej zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu na zakup 

wyposażenia warsztatu Komendy Powiatowej Straży Pożarnej w Grójcu. Więcej 

wniosków nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania nad w/w postawionymi 

wnioskami. W głosowaniu za 14 na stan obecnych 14 radnych proponowane 

projekty uchwał zostały wniesione do porządku obrad. Przewodniczący Rady 

Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk zarządził głosowanie nad przyjęciem 

proponowanego porządku obrad wraz z przyjętymi wnioskami. W głosowaniu 

za 14 na stan obecnych 14 radnych przyjęto porządek obrad w następującym 

brzmieniu: 

1. Wybór sekretarza obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Wystąpienie inwestora i wykonawcy w sprawie przebudowy drogi 728. 

4. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady. 

5. Wystąpienia Przewodniczących Stałych Komisji Rady. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 

międzysesyjny. 

7. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie miasta i gminy za 2008 rok. 

b) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych 

Straży Pożarnych;  

c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu na zakup 

wyposażenia warsztatu Komendy Powiatowej Straży Pożarnej w Grójcu; 

d) uchwalenia Planu Odnowy Miejscowości Nowe Miasto nad Pilicą; 

e) określenia zasad udzielenia dotacji z budżetu gminy na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków znajdujących się na terenie gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą 

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Wolne wnioski. 

 

PKT 3 
Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu przedstawiciela 

wykonawcy budowy drogi 728. Kierownik budowy drogi 728 poinformował, że 

dokładają wszelkich starań aby przed zimą a konkretniej do końca listopada 

zakończyć budowę odcinka miejskiego i zostałaby na wiosnę warstwa ścieralna, 



która już tak bardzo nie komplikowała by życia mieszkańców. Odnośnie 

Żdżarek również postarają się zakończyć odcinek w takim stopniu aby 

umożliwić komunikację pieszą i samochodową. Przedłużające się roboty nie są 
tylko i wyłącznie winą wykonawcy. W międzyczasie było wiele 

przeprojektowań i czas który został poświęcony na uzgadnianie dokumentacji 

również wpływa na wykonanie robót. Obecni na sali posiedzeń sołtysi i radni 

przedstawili swoje uwagi co do trwania prac i pracownikach którzy prace 

wykonują, tj zupełny brak nadzoru nad pracownikami, pozostawiony bałagan na 

odcinkach wykonywanych prac. Radny p. Lech Staniszewski zapytał czy 

przedsiębiorstwo posiada jakiś harmonogram wykonywania poszczególnych 

prac. Usłyszał w odpowiedzi, że harmonogram zrobiony jest na całość budowy 

drogi a jeżeli chodzi o wewnętrzne harmonogramy to są robione miesięczne ale 

ich wykonanie uzależnione jest od warunków atmosferycznych, ciągłości 

dostaw materiałów potrzebnych do budowy drogi a także przeprojektowań, 
które wychodzą w trakcie trwania prac. Radny p. Lech Staniszewski zapytał o 

zmianę budowy chodnika na ul. Warszawskiej po przeciwnej stronie salonu 

samochodowego pp. Sławińskich. Usłyszał odpowiedź, że właśnie trwają prace 

przy przebudowie chodnika. Mieszkanka miasta i gminy p. Banach Grażyna 

zapytała jaka jest przyczyna przerwania prac przy budowie chodników na ulicy 

Tomaszowskiej, chodniki są rozebrane a nowe się nie budują. Ulica uczęszczana 

jest przez dzieci i młodzież chodzącą do szkół i taki stan rzeczy stwarza problem 

w poruszaniu się bezpiecznym przez ruchliwą ulicę. Kierownik budowy 

odpowiedział, że na ulicy Tomaszowskie również były przeprojektowania i to 

przedkłada się na przedłużającą się budowę chodnika. 

Radny p. Stanisław Motyl zapytał o odczucia inwestora w sprawie budowy 

drogi 728 i prosił aby się nimi podzielił. Przedstawiciel Inwestora Z – ca 

Dyrektora Mazowieckiego Zarządu Dróg p. Mariusz Kondera na wstępie 

serdecznie przeprosił wszystkich za utrudnienia jakie powoduje przebudowa 

drogi 728. Powiedział, że błędem wykonawcy było to że rozpoczęli przebudowę 
na całej długości drogi ale to już się stało. Firma która wykonuje roboty 

przeliczyła zamiary na siłę. Do końca też nie należy ich za to winić w związku z 

tym, że w trakcie budowy drogi było mnóstwo przeprojektowań i w związku z 

tym procedury oczekiwań na nowe dokumentacje bardzo się przedłużały a 

wiadomo jest że bez dokumentacji i nowych projektów wykonawca nie mógł nic 

zrobić i były przerwy w pracach. Obiecuje że dołożą wszelkich starań aby prace 

o ile pozwolą na to warunki atmosferyczne były wykonane sprawnie i aby 

utrudnienia w ruchu dla mieszkańców były coraz mniejsze. Termin wykonania 

prac na pewno będzie dotrzymany. Do wypowiedzi dołączył się również 
inspektor nadzoru robót stwierdzając, że w momencie budowy wystąpiło szereg 

prac nieprzewidzianych związanych ze złym stanem technicznym np. mostu 

gdzie po odkryciu warstwy nawierzchni okazało się że tak naprawdę trzeba 

wykonać nową podbudowę bo stary beton był bardzo skorodowany i zagrażało 

to bezpieczeństwu. Most chcieliby skończyć do końca kwietnia 2009 roku. 



Padały również pytania o powód wycięcia drzew i czy planowane są nowe 

zadrzewienia oraz o wymianę słupów energetycznych a także zwrócono uwagę 
na jakość ziemi którą są wypełniane miejsca na zieleń. P. Papis stwierdził, że 

zamiast ziemi sypany jest tam gruz i ma propozycję aby ktoś się tym zajął. 
Poruszył sprawę przyśpieszenia robót na ulicy Warszawskiej jak również 
sprawę zalewania jego piwnicy. Prosił o ponowną interwencję w tej sprawie i 

prawidłowe wykonanie studzienek. 

 

PKT 4 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że protokół z sesji Rady 

Miejskiej wyłożony był do wglądu w Biurze Rady i jest wyłożony na stoliku 

protokolanta, zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. Uwag i 

zastrzeżeń nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołu 

z poprzedniej sesji. W głosowaniu za – 14 na stan obecnych 14 radnych protokół 

z poprzedniej sesji Rady został przyjęty. 

 

PKT 5 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej Rady Miejskiej p. Król 

Ignacy Poinformował że w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła jedno 

posiedzenie wspólnie z Komisją Rewizyjną i Komisją Oświatowo – Społeczną 
w dniu 13 listopada 2008 roku na którym zajmowano się następującymi 

sprawami: 

1. Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady. 

2. Zapoznanie się z propozycjami stawek podatków na 2009 rok. 

3. Sprawy bieżące kierowane do komisji. 

Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie miasta i gminy na 2008 rok. Poinformowała, że zmiany 

zostały dokonane w dochodach, gdzie dochody zwiększono o kwotę 211 650 zł i 

dochody po zmianach wynoszą 16 253 175 zł oraz w wydatkach gdzie wydatki 

zmniejszono o kwotę 7 850 zł i wydatki po zmianach wynoszą 18 496 314 zł. W 

wyniku powyższych zmian deficyt ulega zmniejszeniu i wynosi 2 243 139 zł. 

Zmiany polegają na przeniesieniach wydatków pomiędzy poszczególnymi 

podziałkami klasyfikacji budżetowej oraz w związku z otrzymanymi dotacjami.  

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska poinformowała radnych o 

planach na złożenie wniosków o dofinansowanie oraz o złożeniu wniosku na 

drogę w Świdrygałach z programu tzw. Schetynówek. 

Radny p. Mirosław Binkiewicz zapytał czy jest możliwość złączenia miejskiej 

kanalizacji z kanalizacją po byłej JW. Nasza oczyszczalnia jest zmodernizowana 

i wypadałoby żeby była dociążona i w przyszłości mogłaby przyjmować ścieki z 

całego miasta. Burmistrz Miasta i Gminy odpowiedziała, że dokumentacja 

będzie właśnie tak zrobiona żeby z czasem można było złączyć dwie kanalizacje 

i zlikwidować oczyszczalnię przy JW.  



Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska zapoznała radnych ze 

zmianami w planie odnowy miejscowości Nowe Miasto nad Pilicą. 
Zapoznała również radnych z projektem uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych Straży Pożarnych oraz w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu na zakup 

wyposażenia warsztatu Komendy Powiatowej Straży Pożarnej w Grójcu. 

Członkowie Komisji zapoznali się z proponowanymi stawkami podatkowymi na 

2009 rok. Na następnym posiedzeniu wypracują swoje propozycje stawek 

podatków. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że na posiedzeniu Komisji obecny był 

p. Piotr Niewiarowski – Sekretarz Generalny AEROKLUBU POLSKIEGO z 

propozycją zagospodarowania lotniska dla celów AEROKLUBU. Radni po 

wysłuchaniu prezentacji działalności powyższego stwierdzili, że rozmawiać 
zawsze można ale Gminę interesuje inwestor, który zapewni miejsca pracy dla 

mieszkańców oraz odpowiednie dochody dla gminy. Pan Niewiarowski 

stwierdził, że porozmawia z firmą z KROSNA która szuka nowej lokalizacji dla 

swoich zakładów budowy małych statków powietrznych i przedstawi im 

propozycję możliwości inwestycji w Nowym Mieście.  

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej p. Dudek Teresa poinformowała, że w dniu 

13 listopada br. członkowie Komisji Rewizyjnej wyznaczyli spośród członków 

Komisji Rewizyjnej Zespół Kontrolny w sprawie przeprowadzenia kontroli 

ksiąg inwentarzowych w Urzędzie Miasta i Gminy zgodnie z planem pracy 

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście nad Pilicą p. Lech Staniszewski poinformował, że w okresie 

międzysesyjnym Komisja odbyła dwa posiedzenia, jedno wspólne o którym 

informował Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej i drugie które 

odbyło się w dniu 30 października 2008 roku. Przyjęto następujący porządek 

posiedzenia: 

1. Kontrola stanu sanitarnego wokół cmentarzy na terenie miasta i gminy. 

2. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Członkowie Komisji udali się na sprawdzenie stanu sanitarnego cmentarzy i po 

przyjeździe wypracowano i przekazano następujące wnioski: 

• Komisja dokonała oględzin na cmentarzach znajdujących się na 

terenie miasta i gminy i w związku z tym wystosowała wniosek o 

przesłanie podziękowania dla ks. Henryka Kacprzyka Proboszcza 

Żdżar z powiadomieniem dla parafian za szczególną i wyjątkową 
dbałość o wygląd cmentarza. Cmentarz w Żdżarach jest najlepiej 

zadbanym cmentarzem w gminie.  

• Komisja po oględzinach cmentarza w Nowym Mieście nad Pilicą 
zalała się rumieńcem. Wnioskuje się o przesłanie na ręce 



Proboszcza Parafii ks. Stanisława Lecha pisma w sprawie 

zobowiązania osoby która odpowiada za czystość i dbałość o 

wygląd cmentarza o prawidłowe wykonywanie swoich czynności. 

Na cmentarzu w Nowym Mieście panował niesamowity bałagan, 

wiadomym jest że część winy ponoszą odwiedzający groby ale 

również powinno się zadbać o to aby służby odpowiadające za 

porządek dołożyły starań i przyłożyły się trochę do pracy. 

• Komisja stwierdziła niedopuszczalne zwężenie chodnika na ulicy 

Warszawskiej naprzeciwko pp. Sławińskich (brak możliwości 

przejścia matek z wózkami). Wnioskuje się o natychmiastową 
interwencję w powyższej sprawie. I tu już wcześniej była 

informacja że chodnik zostanie poprawiony. 

• Komisja stwierdziła wyprowadzenie rury o średnicy 20 cm 

bezpośrednio na ul. Browarną z posesji pp. Świstaków. Wnioskuje 

się o zlikwidowanie niekontrolowanego odpływu wody na ulicę 
Browarną z w/w posesji. 

• Komisja zwraca się z prośbą o wystąpienie do Zarządu Dróg 

Powiatowych o usunięcie zakrzaczeń w okolicach młyna w 

Gostomi na odcinku stawu młyńskiego i naprzeciwko niego. 

• Wniosek o wycięcie gałęzi w Łęgonicach naprzeciwko sklepu 

spożywczego (gałęzie grube i długie zagrażają bezpieczeństwu). 

 

PKT 6 
Burmistrz Miasta i Gminy przedstawiła sprawozdanie za okres międzysesyjny tj. 

od dnia 3 października do dnia 13 listopada 2008 roku: 

1. W dniu 10 października w szkołach prowadzonych przez Urząd Miasta i 

Gminy odbyły się uroczystości z okazji Dnia Edukacji Narodowej na którym 

obecni byli przedstawiciele Rady Miejskiej i Urzędu. 

2. W tym roku zaplanowany został do przeprowadzenia remont części budynku 

dawnego przedszkola, zlokalizowanego w Nowym Mieście nad Pilicą przy ul. 

Ogrodowej 20, w którym funkcjonowała poradnia "Senior". Remont polegał na 

dostosowaniu pomieszczeń przychodni do obowiązujących wymogów i 

standardów. Roboty obejmowały prace ogólnobudowlane jak również 
dotyczące remontu instalacji wod. – kan. i elektrycznej. Budowa poradni 

„Senior” miała głównie na celu poprawę warunków pracy i komfortu usług 

dla osób starszych, korzystających tam z opieki medycznej. W dniu 17 

października 2008 r. zakończono prace i oddano obiekt do użytku. Na realizację 
powyższego zadania przeznaczono łącznie kwotę 67 665 zł. Część tej kwoty 

otrzymaliśmy od Starosty Grójeckiego - w ramach podpisanego porozumienia.  

3. W dniu 25 10.2008r. zakończono pracę przy budowie boiska w ramach 

programu ORLIK 2012 I ETAP na kwotę brutto 838 413,50zł. Odbioru 

technicznego dokonała komisja w dniu 4 listopada 2008r. 

 



4. W dniu 06.XI 2008 roku UMiG dokonał odbioru wykonanego remontu i 

termomodernizacji budynku Publicznej Szkoły Podstawowej przy ul Ogrodowej 

4 w Nowym Mieście nad Pilicą. Wartość wykonanych robót – 384 428,-zł. 

5.W dniu 06.11.2008r. dokonano odbioru technicznego wykonanego zadania 

pod nazwą: „Modernizacja chodnika na osiedlu przy ul Ogrodowej w Nowym 

Mieście nad Pilicą – wartość zadania 79 958,52 zł. Ponadto dodatkowo  ułożono 

175 mb obrzeża za kwotę 7 686,-zł, wykonano chodnik z kostki brukowej przy 

ulicy Tomasowskiej, krawężnik 60mb, obrzeży 60 mb, chodnik z kostki 

brukowej kolorowej 90 m
2
 – całkowita wartość prac -14 420,40 zł 

 
6. W dniu 7 listopada br. gościliśmy Zbigniewa Włodkowskiego - Wiceminister 

MEN, który podczas swojej wizyty spotkał się z dyrekcją, Radą Pedagogiczną, 
pracownikami oświaty oraz młodzieżą wszystkich szkół z terenu naszej gminy. 

Spotkał się również z Gwardianem tutejszego klasztoru o.o. Kapucynów oraz 

z o. Janem, kustoszem muzeum i Sanktuarium bł. O. H. Koźmińskiego. 

 

7. W drodze zapytania ofertowego wyłoniono dwie firmy na opracowanie 

kompletnej dokumentacji na sieci wodociągowe we wsiach; 

-Gostomia     19 520,-zł 

-Nowe Miasto –Łęgonice  18 300,-zł 

-Wólka Ligęzowska  14 640,-zł 

-Żdżary    17 080,-zł 

-Rudki-Nowe Strzałki  17 080,-zł 

     ========= 

     86 620,-zł 

wpłynęło 5 ofert  Najdroższa – 203.328,76 zł, jedna nie spełniała warunków –

terminu . Umowy zostaną podpisane po dokonaniu zmian w budżecie na 2008r. 

 

8. W drodze ogłoszonego przetargu nieograniczonego wyłoniono firmę na 

opracowanie kompletnej dokumentacji na kanalizację sanitarną przy ulicy Góra 

w Nowym Mieście nad Pilicą. Wpłynęła jedna oferta za kwotę 36 600,-zł. 

Umowa zostanie podpisana po zmianie w budżecie na 2008r. 

 

9. W dniu 11 listopada 2008 r. odbyły się uroczystości patriotyczno-religijne, 

upamiętniające 90 rocznicę odzyskania niepodległości. Uroczystości rozpoczęła 

msza św. pod przewodnictwem ks. Proboszcza Stanisława Lecha. Po mszy z 

towarzyszeniem orkiestry, pocztów sztandarowych, policji i straży nastąpił 

przemarsz władz, zaproszonych gości i mieszkańców na Plac Kościuszki i 

złożenie wiązanek pod pomnikiem Tadeusza Kościuszki. 

 

10. W dniu 6 listopada br. odbyło się spotkanie z inwestorem i wykonawcą 
odnośnie budowy drogi 728, przebieg rozmowy dotyczył sprawy zakończenia 



budowy odcinka miejskiego drogi i poprawy budowy chodnika przy ul. 

Warszawskiej. 

Poinformowała, że w dniu 13 listopada odbyło się poświęcenie karetek w 

naszym ZOZ zostały zakupione karetki i w związku z powyższym nasz szpital 

ma własny tabor transportowy i na pewno będą oszczędności bo karetki nie będą 
już wynajmowane. 

 

Sołtys wsi Wola Pobiedzińska p. Franciszek Kozera zapytał czy w Woli 

przewidziane są budowy chodników, bo słyszy że w mieście zmienia się 
chodniki a w Woli chodników nie ma. Burmistrz odpowiedziała, że chodniki w 

mieście będą robione jeżeli dostaniemy środki z odnowy miejscowości, 

natomiast jeżeli chodzi o chodniki na wsi to nie jest to takie łatwe bo 

mieszkańcy musieliby użyczyć swojego terenu na budowę chodników, w 

związku z tym, że ogrodzenia domostw dochodzą do samej drogi. Jeżeli 

mieszkańcy solidarnie wyrażą zgodę i nieodpłatnie udostępnią tereny nic nie stoi 

na przeszkodzie żeby w przyszłości pozyskać środki na te chodniki. 

Radny p. Mirosław Binkiewicz zapytał czy w przypadku budowy obwodnicy za 

murem klasztornym wywłaszczenia odbędą w momencie robienia dokumentacji 

czy wydania decyzji pozwolenia na budowę. Burmistrz odpowiedziała, że w 

momencie pozwolenia na budowę. 
 

PKT 7 
Przewodniczący Rady Miejskiej serdecznie podziękował za udział w 

uroczystościach 11 listopada za poczty sztandarowe i liczne delegacje. Zwrócił 

się z apelem do mieszkańców miasta i gminy aby liczniej wywieszali flagi 

narodowe i potwierdzali tym swój patriotyzm. Odczytał pisma które wpłynęły 

do Rady w tym podziękowanie od Senatora RP p. Stanisława Karczewskiego za 

uczestnictwo w uroczystościach w Senacie poświęconych Błogosławionemu 

Ojcu Honoratowi Koźmińskiemu oraz pismo z Urzędu Skarbowego w sprawie 

oświadczeń majątkowych.  

 

 

PKT 8a 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2008 rok. Poprosił 

Skarbnika Miasta i Gminy p. Ewę Bator o zreferowanie zmian. Skarbnik Miasta 

i Gminy poinformowała, że zmian dokonano w związku z decyzjami o 

zwiększeniu dotacji oraz w związku z przyznaniem dotacji oraz z 

wprowadzeniem zmian w planie inwestycyjnym. Dochody zwiększa się o kwotę 
216 017 zł i dochody po zmianach wynoszą 16 257 542 zł oraz zmniejsza się 
wydatki budżetu o kwotę 1983 zł gdzie wydatki po zmianach wynoszą 
18 500 681 zł. W wyniku powyższych zmian deficyt budżetu ulega 

zmniejszeniu i wynosi 2 243 139 zł. Pytań nie stwierdzono w związku z tym ,że 



szczegółowo zmiany w budżecie omawiane były na Komisjach Rady, 

przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 14 

na stan obecnych 14 radnych uchwalono uchwałę Nr XXVIII/174/2008 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 8b 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków 

Ochotniczej Straży Pożarnej. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do 

głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 14 na stan 

obecnych 14 radnych uchwalono uchwałę Nr XXVIII/175/2008 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 8c 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odczytał projekt 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu na 

zakup wyposażenia warsztatu Komendy Powiatowej Straży Pożarnej w Grójcu. 

Pytań do projektu uchwały nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad 

w/w. W głosowaniu za – 14 na stan obecnych 14 radnych uchwalono uchwałę 
Nr XXVIII/176/2008 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 5 

do niniejszego protokołu. 

 

PKT 8d 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia Planu Odnowy Miejscowości Nowe Miasto nad Pilicą. Pytań nie 

stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 

głosowaniu za – 14 na stan obecnych 14 radnych uchwalono uchwałę  
Nr XXVIII/177/2008 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 6 

do niniejszego protokołu. 

 

PKT 8e 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie określenia zasad udzielenia dotacji z budżetu gminy na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków znajdujących się na terenie gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą . Poinformował, że celem takowej uchwały jest wspieranie i 

uzupełnianie działań właścicieli i posiadaczy zabytków dla zapewnienia ochrony 

i konserwacji wartościowym elementom substancji zabytkowej ze szczególnym 

uwzględnieniem zabytkowych obiektów sakralnych. Pytań nie stwierdzono, 

przystąpiono do głosowania w/w projektu uchwały. W głosowaniu za – 14 na 



stan obecnych 14 radnych uchwalono uchwałę Nr XXVIII/178/2008 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 9 
Interpelacji i zapytań brak. 

 

PKT 10 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że na sesję przybył p. Porada 

Jerzy Kustosz Muzeum i poprosił go o zabranie głosu. Pan Jerzy Porada 

powiedział że chciałby wręczyć list gratulacyjny p. Eugeniuszowi Bystroszowi 

z podziękowaniem za przekazanie dla naszego muzeum bardzo cennych 

egzemplarzy o dużej wartości historycznej min. Uchwałę Samorządu Krolestwa 

Polskiego. Pan Bystrosz oprócz tak cennego dokumentu przekazał wiele 

sprzętów i innych unikatowych rzeczy. Pan Porada odczytał i wręczyl list 

gratulacyjny jednocześnie zaapelował do wszystkich aby jeżeli to możliwe 

zbierali i przekazywali do Muzeum różne eksponaty które na codzień wydają się 
nieużyteczne ale dla młodych pokoleń stanowią wartość historyczną. 
Przewodniczący rady Miejskiej pogratulował p. Bystroszowi w imieniu Rady i 

swoim oraz przekazał wyrazy szacunku i podziękowania za wkład pracy i to 

podkreślił społecznej pracy Panu Jerzemu Poradzie.  

Radny p. Stanisław Motyl zgłosił wniosek o postawienie tablicy ogłoszeniowej 

przy Biedronce na różne ogłoszenia i prosił aby osoby które zajmują się 
utrzymaniem czystości na terenie naszej gminy oczyściły drzewa z różnych 

ogłoszeń, bo nie dopuszczalne jest aby drzewa były słupami ogłoszeniowymi. 

Przewodniczący Rady Miejskiej postawił wniosek aby przed Urzędem Miasta i 

Gminy wyznaczyć parking dla osób niepełnosprawnych. 

Sołtys wsi Godzimierz p. Staszewski Dariusz zwrócił się z prośbą o 

zamontowanie znaku ograniczenia prędkości na drodze do Godzimierza. 

Porządek sesji został wyczerpany. Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął 
obrady sesji. 

 

Protokołowała        Przewodniczył 

 

Iwona Lepa 
 


